



**MAJLIS DAERAH BERA  
PAHANG DARUL MAKMUR**

**NOTIS SEBUTHARGA**

Sebutharga adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor ( PPK ), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan ( SPKK ) dan Sijil Taraf Bumiputra serta berdaftar dengan Majlis Daerah Bera dengan Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja-kerja seperti berikut :-

Bil	Bil. Sebutharga/ Tajuk Tender	Harga Dokumen	Tempat & Tarikh Dokumen Dijual	Gred / Kategori / Pengkhususan	Tarikh Taklimat dan Tempat Lawatan Tapak	Tempat, Tarikh, Waktu Tender Ditutup
1.	<b>MDB/09/03/08(20)</b> Menaiktaraf Taman Awam Kemayan, Untuk Tetuan ; Majlis Daerah Bera.	<b>RM 25.00</b>  tidak akan dikembalikan	Bahagian Landskap, Jabatan Perancangan Bandar Dan Landskap, Majlis Daerah Bera, 28200 Bandar Bera Pahang Darul Makmur.	<b>Gred : G2</b> <b>Kategori : CE</b>  <b>Pengkhususan</b> : <b>CE21 &amp; CE14</b>	<b>9 Julai 2020</b>  <b>Jam 10.30 pagi</b>  Dewan Cemerlang Majlis Daerah Bera <b>(DIGALAKKAN)</b>	<b>Jabatan Kejuruteraan</b>  <b>Khamis</b>  <b>17 Julai 2020</b>  <b>Jam 12.00 Tengahari</b>
2.	<b>MDB/09/03/09(20)</b> Menaiktaraf Padang Awam Triang, ( Fasa 1 ), Untuk Tetuan ; Majlis Daerah Bera.		<b>9 Julai 2020 hingga 17 Julai 2020 (pada waktu pejabat)</b>			

Borang Sebutharga Boleh Diperolehi Di **Bahagian Landskap, Majlis Daerah Bera, Tingkat 2, Majlis Daerah Bera 28200 Bera.** pada waktu pejabat seperti tarikh diatas.

Kontraktor Juga Dikehendaki Berdaftar ( **Pendaftaran Kontraktor** ) Dengan Majlis Daerah Bera, Di Mana Bayaran Pendaftaran Adalah RM100.00 Bagi Pendaftaran Baru Atau RM50.00 Bagi Pembaharuan.

Borang Sebutharga Akan Dikeluarkan Kepada **Pemilik Lesen** Yang Sah Sahaja. Kontraktor Dikehendaki Membawa ( **Salinan Asal** ) **Perakuan Pendaftaran Kontraktor ( PPK ), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan ( SPKK ), Sijil Taraf Bumiputra, Sijil Suruhanjaya Tenaga ( Bagi Kerja Elektrik ). Lesen Perniagaan Majlis Daerah Bera Bera Dan Patil Lesen Atau Apa-Apa Yang Boleh Membuktikan Telah Berdaftar Perniagaan Dengan PBT Masing- Masing. Satu Salinan Fotostat Sijil-Sijil Berkenaan Juga Perlu Dikemukakan Semasa Pendaftaran.**

Semua **Borang Sebutharga** yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bersaiz A4. Serta Ditulis No. Rujukan Sebutharga Di Penjuru Sebelah Kanan. Sampul Surat Dan Dimasukkan Ke Dalam Ke Dalam Peti Sebutharga Di Jabatan Kejuruteraan, Majlis Daerah Bera, Bagi Kerja-Kerja Gred G2 Kontraktor Hendaklah Menyertakan **Penyata Bank ( 3 ) Bulan Terakhir.**

Bahagian Landskap  
Jabatan Perancangan Bandar Dan Landskap  
Tingkat 2, Majlis Daerah Bera  
28200 Bandar Bera  
Pahang Darul Makmur  
TEL : 09250 1700 sambungan 1769

#Tender yang lewat diterima dari tarikh dan masa yang ditetapkan **tidak akan dipertimbangkan**

( **NOORUL NAZREEN BINTI NORDIN** )

Setiausaha  
Majlis Daerah Bera,  
Pahang Darul Makmur.

Tarikh: **3/7/2020**

S.k : - Jabatan Landskap Negara  
- CIDB Cawangan Pahang  
- PKK Cawangan Pahang  
- Jawatankuasa Pembuka Sebutharga